
Protokół Nr LIV/2024 
z LIV sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 26 lutego 2024 r. 

LIV sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 1 lb, 
22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 09:04, a zakończono o godz. 10:02 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
4. Pan Krawczyk Ryszard 
5. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

6. Pani Polakowska Urszula Mariola 
7. Pani Skiba Bożena Ela 
8. Pani Słota Katarzyna 
9. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
10. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Radni nieobecni: 

1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Kostrubiec Piotr 
3. Pan Kuryło Jacek Marian 
4. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
5. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 

Pan Dariusz Szykuła 
Pan Adam Walczak 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
Pan Marek Barcicki 
Pani Maria Sak 
Pan Adam Kozyra 
Pani Alicja Zawiślak 

8. Pani Magdalena Drożdż 

9. Pani Aneta Moryń 

10. EwaNogas 

Lista obecności osób zaproszonych. 
(Zał. Prot. Nr 2) 

- Wójt Gminy Adamów 
- Z-ca Wójta Gminy Adamów 
- Skarbnik Gminy Adamów 
- Radca Prawny 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Adamowie 

- Kierownik Centrum Integracji Społecznej 
w Jacni 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Adamowie 

- Inspektor ds.gospodarki gruntami 
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Porządek sesji; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale 
NR XVLII/367/2023 Rady Gminy Adamów z dnia 14 września 2023 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów inwestycyjnych Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 08 stycznia 2024 r. dotyczącej 
płatności bezgotówkowych. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Adamów 
w zakresie zaniedbania/nienależytego wykonywania zadań naruszenie interesów 
wnoszących skargę, a także przewlekłe załatwianie sprawy. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie pism. 

13. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 
Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia LIV sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba — Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 11, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce 



zabrać głos? 

Wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z LIII sesji VIII kadencji z dnia 29 stycznia 
2024 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 
protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 3) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z LIII sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 29 stycznia 2024 roku został przyjęty. 

Ad 4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy Adamów Ewelina Droździel-Szykuła poinformowała radnych, że stosowne 
materiały zostały im przekazane wraz z zawiadomieniami o terminie obrad LIV sesji Rady 
Gminy Adamów. 
Pani Skarbnik zaproponowała dodatkowo wprowadzić zmianę w funduszu sołeckim 
sołectwa Szewnia Dolna. 
Ponadto Skarbnik Gminy Adamów poinformowała, że projekt uchwały przewiduje m.in. 
wprowadzenie subwencji dla pracowników oświaty oraz subwencję rozwojową, środki 
pomocy dla uchodźców z Ukrainy oraz na przeprowadzenie wyborów samorządowych 
a także zwiększenie dotacji na zadania zlecone. 
Zwiększono równie wydatki bieżące na energię, usługi i inwestycje w tym: budowę drogi 
Suchowola-Kolonia - Malinowka, modernizację oświetlenia ulicznego, budowę labiryntu 
w miejscowości Jacnia oraz opracowanie planu ogólnego w zakresie zagospodarowania 
przestrzennego gminy Adamów. 
Rada przychyliła się do wniosku Skarbnika Gminy Adamów dotyczącego zmiany 
w funduszu sołeckim sołectwa Szewnia Dolna. 

Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian, które ujęte 
zostały w projekcie niniejszej uchwały. 



W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt 
uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Skarbnik poinformowała radnych, że wszelkie zmiany omówiono przy Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. Skarbnik zaznaczyła, że w powyższej uchwale ujęte zostaną 
wszystkie proponowane zmiany, na które radni wyrazili zgodę. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 8) 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale 
NR XVLII/367/2023 Rady Gminy Adamów z dnia 14 września 2023 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów inwestycyjnych Gminy Adamów. 

Pan Adam Walczak - Zastępca Wójta Gminy Adamów przedstawił zasadność podjęcia 
przedmiotowej uchwały, wyjaśniając że omyłka pisarska powstała w trakcie przygotowania 
projektu uchwały do podpisania w systemie XML Legislator. 

W związku z brakiem pytań Za-ca Wójta odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
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Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10). 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 08 stycznia 2024 r. dotyczącej 
płatności bezgotówkowych. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Beata Tyrka-Stećko poinformowała 
zebranych, że rozpatrując przedmiotową petycję podczas posiedzenia w dniu 26 stycznia 
2024 r. Komisja ustaliła, że Urząd Gminy Adamów podjął już działania mające na celu 
wdrożenie postulowanych przez wnioskodawcę procedur związanych z pełną obsługą 
płatności dokonywanych online poprzez udostępnienie takiej możliwości na stronie 
internetowej samorządu. W związku z powyższym radna Tyrka-Stećko przedmiotową 
petycję zaproponowała uznać za bezzasadną. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Adamów 
w zakresie zaniedbania/nienależytego wykonywania zadań naruszenie interesów 
wnoszących skargę, a także przewlekłe załatwianie sprawy. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji radna Beata Tyrka-Stećko 
poinformowała zebranych o analizie przedmiotowej skargi dokonanej podczas posiedzenia 
Komisji w dniu 26 stycznia 2024 r. Komisja wówczas ustaliła, że Wójt Gminy Adamów 
wstrzymując sprzedaż działki do czasu wyjaśnienia sprawy z mieszkańcami, kierował 
się zasadami praworządność, bezstronność, rzetelności oraz interesem mieszkańców. 
Komisja również ustaliła, że sprzedaż działek gminnych nie jest sprawą administracyjną, 
dlatego nie obowiązują w tym przypadku terminy ustalone w przepisach KPA obligujące 
organ wykonawczy gminy do załatwienia tego typu sprawy. 
Z uwagi na powyższe nie można podtrzymać zarzutów skarżących o przewlekłe załatwianie 
sprawy. 
W związku z niniejszymi ustaleniami Komisja Skarg Wniosków i Petycji proponuje uznać 
za bezzasadną skargę na działalność Wójta Gminy Adamów. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 



Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 

Pani Ewa Nogas - Inspektor ds. gospodarki gruntami przedstawiła zasadność podjęcia 
projektu uchwały zaznaczając, że zgodę na sprzedaż radni wyrazili na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Adamów. 

W związku z brakiem pytań pracownik Urzędu odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów — Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, Lewusz Mirosław, 
Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad. 12/13. Rozpatrzenie pism / Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radny Dariusz Komisarczuk zgłosił poptrzebę przekopania rowu odwadniającego w miejscowości 
Bondyrz. 

Radna Beata Tyrka-Stećko zapytała z czego wynika praktyka wypełniania wolnych etatów w Szkołach 
pracownikami CIS w Jacni oraz jakie są szanse na powstanie świetlicy w Szkple Podstawowej 
w Suchowoli? 

Wójt odpowiedział, że nikt w gminie Adamów nie stosuje wspomnianej praktyki, a tego typu forma 
zatrudnienia jest podyktowana oszczędnościami. Wójt jednocześnie zaznaczył, że o zatrudnieniu 
ostatecznie decyduje Dyrektor. 

Pani Maria Sak - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli odpowiedziała, że z racji trwającego już 
roku szkolnego podjęła decyzję o zatrudnieniu pracownika CIS na umowę zlecenie. Ponadto 
wspomniany pracownik posiada odpowiednie wykształcenie i doświadczenie oraz jest mieszkańcem 
gminy Adamów. Następnie dodała, że pozostałe osoby aplikujące na przedmiotowe stanowisko 
nie posiadały odpowiedniego wykształcenia. 
Po zakończeniu roku zostanie przeprowadzona rekrutacji. 

Pani Dyrektor Maria Sak przedstawiła rozwiązania funkcjonujące w Szkole Podstawowej 
w Suchowoli odnośnie zajęć świetlicowych. 
Świetlica według standardów ministerialnych dostępna jest dla uczniów od klasy pierwszej natomiast 
pracujący rodzice dzieci oddziału zerowego zgłaszają potrzebę opieki po zajęciach przedszkolnych. 
Wzorując się na rozwiązaniach w Szkole w Szewni Górnej planowane są zajęcia pozalekcyjne. 
Obecnie zbierana jest ankieta dotycząca ilości zainteresowanych wspomnianymi zajęciami. 



Po zakończeniu roku zostanie przeprowadzona rekrutacji. 

Pani Dyrektor Maria Sak przedstawiła rozwiązania funkcjonujące w Szkole Podstawowej 
w Suchowoli odnośnie zajęć świetlicowych. 
Świetlica wedłóg standardów ministerialnych dostępna jest dla uczniów od klasy pierwszej natomiast 
pracujący rodzice dzieci oddziału zerowego zgłaszają potrzebę opieki po zajęciacz przedszkolnych. 
Wzorując się na rozwiązaniach w Szkole w Szewni Górnej planowane są zajęcia pozalekcyjne. 
Obecnie zbierana jest ankieta dotycząca ilości zainteresowanych wspomnianymi zajęciami. 

Pani Dyrektor poprosiosiła Radę o dodatkowe fundusze dla laureratów konkursów przedmiotowych 
i językowych. Następnie zreferowała realizację programu „klasa z drewna" oraz omówiła zakres 
wykonamych napraw gwarancyjnych przez wykonawcę remontu Szkoły w Suchowoli. 

Wójt wyjaśnił zasady określone w regulamine nagradzania za wymiki sportowe i naukowe. Dodał 
również, że od 20 lat przyznawane są odpowiednie stypendja Ponadto pogratulował Szkole 
w Suchowoli zazngażowania w realizację programu „Klasa z Drewna" oraz przypomniał, 
że wykonawca inwestycji jest zobowiązany do usunięcta wszelkich usterek. 

Ad.14. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zamknęła LIV sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 
F K SNjINY 

Mts 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

Adam 
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